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* Catequesí d'adults. Les families interessades en aprofundir la fe 

-sobretot els que ja havien participât en la catequesi familiar- ens'* 
trobarem dissabte a les 6 a la rectoria per planejar el curs. 

* El jeep pel Cameroun s'han aportat ja donatius per valor de 525.000 ptes, 
* La col.lecta extraordinària de diumenge passai va pujar 69-722 ptes,? 

Gracies. 

"L'ESCOLA SANT ESTEVE INFORMA" 

Els représentants de la cooperativa d'ensenyança Granol1 ers em varen^ 
venir a trobar per a comentar la nota publicada diumenge p a s s a t . Els 
vaig oferir aquest espai per a explicar-se. Aquesta és la seva versió; 

"Després de les informacions donades a través d'aquest full sohrelajt 
situació de l'escola Sant Esteve, els diTeatament afectats veiem aonve 
nient de transmetre unes dades que us donaran una visió mes complertai 
real d'aquest problema. 

Som conscients que el contracte que teniem amb la Parrdquia per util 
litzar els seus locals va cloure el passat mes de juliol^ data en la 
quai ja contavem haver començat a construir el nou edifici. Per nasal 
tres aquesta és la solució que resoldrà el greu problema que represen-
ta tenir l'escola en unes condicions de local tan precàries. 

Fa 7 any s que treballem per aquest fi i creiem que estem a la recta 
final amb les gestions portades a terme aquest estiu: 

-Sol. licitud del crédit al Banc de Crédit a la Construcciô. -Acord'-^ 
amb l'Ajuntament. -Constituciô de la comissiô mixta Ajuntament-Escola. 
Aixi dones, aquests darrers tres mesos no han estât en absolut d'oblit 
sino de treball i preocupado constant de cara al nostre objectiu. Es 
perem que en un termini de dos mesos ens arribi el crédit, amb el quai 
l'actual situaciô quedará desbloque jada i es podran materialitzar les 
obres. Mentrestant, i d'acord amb el desig de la Parroquia, volem esta 
blir amb ella un acord legal que ens permeti continuar fent servir a-
quests locals. D'aquesta manera la Parroquia kaurà col.laborat fins al f 
final en l'objectiu de construcciô d'una Nova Escola que es posa al ser! 
vei de la Ciutat amb la voluntat d'èsser una escola pública" 

"LA JUNTA" 

Com podeu observar, les darreres gestions de la cooperativa han tin 
gut com a objectiu construir i consolidar la seva escola. Però pel que 
fa a la parroquia som alla on érem. 

Ens agradaría molt poder c o l l a b o r a r amb totes les causes nobles dej* 
la ciutat. Però està a la vista que no podem ni atendre bé les necessj 
tats de casa. I que ens correspon auxiliar primer el qui té les neces-
sitats mes grans. La parròquia ha donat suport a la cooperativa duranti 
tots aquests anys més enllà del que estava escripturat. Aquest fet arâ S" 
no li crea noves obligacions, sino tot al contrari li n'eximeix. Peri 
això de cap manera pot quedar a mercè d'unes negociacions,de résultats 
encara incerts, que 1i son del tot alienes. 

L'acord legal, que reclamem fa mesos, no ha de suposar una prórroga* 
indefinida de 1'actual situació. L'incomp1iment de les condicions pac 
tades anteriorment, situa la cooperativa en un supòsit jurTdic total-
ment diferent. I com que a Granollers hi ha més recursos i més locals 
que els que son de la parròquia, és just que es traspassi a alguna a] 
tra institució ciutadana 1'honor de continuar afavorint a aquesta esco 
la privada amb voluntat d'ésser pública. 
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